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Burmistrz
Miasta Lubawka

Za pośrednictwem Przewodniczącego
Rady Miasta Lubawka

INTERPELACIA - ZAPYTANIE

Zgodnie z Att.24 pkt.3 ustawy o samorządzie gminnym składam
interpelację - zapytania w sprawie:

Mtja już dwa i pół roku odkąd ujawniĘ się wady wykonanego remontu stadionu
w Lubawce.Przezten okres doprowadziła Pani do takiej opieszałości, że gmina
ńraciłaprawa do rękojmi na wykonane prace remontowe lubawskiego stadionu.
Nie będę oceniał tu, czy było to celowe doprowadzenie do takiego stanu, gdyż
tym zajmują się organa ścigania, ale mnie interesuje inna sprawa.
Proszę odpowied zieć na pytaniard laczego:
- równie opieszale postępuje Pani w stosunku do wykonawcy umozliwiając mu,
że nie musi wykonywaó napraw gwarancyjnych wszystkich ujawnionych wad ?
- chciałbymtakżewiedzieć, dlaczego pomimo tego, że mińaPani do końca
lutego ńoĘÓ pozew sądowy przeciwko wykonawcy remontu stadionu to nadal
nie został onńożony ?

- dlaczego wobec odmowy naprawy wadprzezwykonawcę, nie wystąpiła Pani
do niego o odstąpieniu od umowy i zwrotu wypłaconego wynagrodzenia?

- dlaczego w projekcie pozwu zapisano żądanie naprawy murawy metodą jak
melioracja pastwiska, zamiast wykonania remontu od podstaw według
pierwotnego projektu obowiązującego w dniu podpisania umowy ?

- czy wiążąPanią z wykonawcą remontu jakieś układy, że nie dba Pani o dobro
i interes gminy, a dzińanarzecz ochrony wykonawcy nad skutkami naprawy

wszystkiego na jego kosź ?
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